
ПРОТОКОЛ №06

засідання постійної комісії Кіровоградської обласної ради з питань
агропромислового комплексу та земельних відносин

Склад комісії 4 особи від 15 вересня 2021 року

Присутні:
Голова постійної комісії Собко М.О.
Члени постійної комісії: Донець О.О., Шевченко О.Г.

Відсутні: Соловчук І.М.

Запрошені:
СЕМЕНЮК
Юрій Анатолійович

– перший заступник голови Кіровоградської обласної
ради 

КОВАЛЕНКО
Сергій Петрович

– голова постійної комісії Кіровоградської обласної 
ради з питань бюджету, фінансів та інвестицій

БУРАГА 
Тетяна Вікторівна

– виконуючий обов'язки директора департаменту 
агропромислового розвитку Кіровоградської 
обласної державної адміністрації

ЕКШТЕЙН 
Людмила Станіславівна

– заступник директора департаменту фінансів 
Кіровоградської обласної державної адміністрації

ПОРЯДОК ДЕННИЙ

1.  Про внесення змін до плану роботи Кіровоградської обласної ради на
2021 рік.

Інформує:  Бурага  Тетяна  Вікторівна –  виконуючий  обов'язки
директора  департаменту  агропромислового  розвитку  Кіровоградської
обласної державної адміністрації

2.  Про  хід  виконання  Обласної  програми  розвитку  агропромислового
комплексу Кіровоградської області на 2018-2023 роки.

Інформує:  Бурага  Тетяна  Вікторівна –  виконуючий  обов'язки
директора  департаменту  агропромислового  розвитку  Кіровоградської
обласної державної адміністрації 

3.  Про  хід  виконання  обласної  програми  підтримки  індивідуального
житлового будівництва на селі “Власний дім” на 2021 – 2025 роки.

Інформує:  Бурага  Тетяна  Вікторівна –  виконуючий  обов'язки
директора  департаменту  агропромислового  розвитку  Кіровоградської
обласної державної адміністрації
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4.  Про підсумки збирання врожаю ранніх зернових і зернобобових культур
та організацію підготовки до проведення осіннього комплексу польових
робіт в області у 2021 році.

Інформує:  Бурага  Тетяна  Вікторівна –  виконуючий  обов'язки
директора  департаменту  агропромислового  розвитку  Кіровоградської
обласної державної адміністрації 

5.  Про використання коштів обласного бюджету, що надходять у порядку
відшкодування  втрат  сільськогосподарського  і  лісогосподарського
виробництва.

Інформує:  Бурага  Тетяна  Вікторівна –  виконуючий  обов'язки
директора  департаменту  агропромислового  розвитку  Кіровоградської
обласної державної адміністрації

6.  Про внесення змін до рішення обласної  ради від 23 грудня 2020 року
№ 16 “Про обласний бюджет Кіровоградської області на 2021 рік”.

Інформує:  Анісімова  Анжела  Миколаївна –  виконуючий  обов'язки
директора  департаменту  фінансів  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

7.  Про заходи з боротьби з амброзією полинолистою.
Інформує: Семенюк Юрій Анатолійович — першого заступника голови

Кіровоградської обласної ради

Результати голосування за порядок денний: “За” – одноголосно.

1. Про внесення змін до плану роботи Кіровоградської  обласної  ради на
2021 рік.

Слухали: Інформацію Бураги Тетяни Вікторівни – виконуючої обов'язки
директора департаменту агропромислового розвитку Кіровоградської обласної
державної  адміністрації  про внесення змін до плану роботи  Кіровоградської
обласної ради на 2021 рік.

За  підсумками  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування пропозиції:

“Погодити  внесений  постійною  комісією  обласної  ради  з  питань
регламенту,  депутатської  діяльності,  свободи  слова,  правової  та
антикорупційної  політики  на  розгляд  обласної  ради  проект  рішення  “Про
внесення змін до плану роботи Кіровоградської обласної ради на 2021 рік”.

Результати голосування: “За” – одноголосно.

Прийнято висновки: № 34 (додаються) 
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2. Про  хід  виконання  Обласної  програми  розвитку  агропромислового
комплексу Кіровоградської області на 2018-2023 роки.

Слухали: Інформацію  Бураги  Тетяни  Вікторівни  –  виконуючого
обов'язки директора департаменту агропромислового розвитку Кіровоградської
обласної  державної  адміністрації  про  хід  виконання  Обласної  програми
розвитку  агропромислового  комплексу  Кіровоградської  області  на
2018-2023 роки.

Брали  участь  в  обговоренні  : Собко  М.О.,  Коваленко С.П.,
Семенюк Ю.А.

За  підсумками  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування пропозиції:

“Рекомендувати  департаменту  агропромислового  розвитку
Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  вжити  заходів  щодо
забезпечення  у  2021 році  виконання  основних  завдань  та  заходів  Обласної
програми  розвитку  агропромислового  комплексу  Кіровоградської  області  на
2018-2023 роки відповідно до обсягів фінансування.

Результати голосування: “За” – одноголосно.

Прийнято висновки: № 35 (додаються) 

3. Про  хід  виконання  обласної  програми  підтримки  індивідуального
житлового будівництва на селі “Власний дім” на 2021 – 2025 роки.

Слухали: Інформацію Бураги Тетяни Вікторівни – виконуючої обов'язки
директора департаменту агропромислового розвитку Кіровоградської обласної
державної  адміністрації  про  хід  виконання  обласної  програми  підтримки
індивідуального  житлового  будівництва  на  селі  “Власний  дім”  на
2021-2025 роки.

Брали участь в обговоренні  : Собко М.О., Шевченко О.Г.
За  підсумками  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на

голосування пропозиції:
“Рекомендувати  департаменту  агропромислового  розвитку

Кіровоградської обласної державної адміністрації разом із фондом підтримки
індивідуального  житлового  будівництва  на  селі  забезпечити  виконання
обласної програми підтримки індивідуального житлового будівництва на селі
“Власний дім” на 2021-2025 роки відповідно до обсягів фінансування.

Результати голосування: “За” – одноголосно.

Прийнято висновки: № 36 (додаються) 

4. Про підсумки збирання врожаю ранніх зернових і зернобобових культур
та організацію підготовки до проведення осіннього комплексу  польових
робіт в області у 2021 році.

Слухали: Інформацію  Бураги  Тетяни  Вікторівни  –  виконуючого
обов'язки директора департаменту агропромислового розвитку Кіровоградської
обласної  державної  адміністрації  про  підсумки  збирання  врожаю  ранніх
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зернових  і  зернобобових  культур  та  організацію  підготовки  до  проведення
осіннього комплексу польових робіт в області у 2021 році.

Брали участь в обговоренні  : Собко М.О., Донець О.О., Шевченко О.Г.
За  підсумками  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на

голосування пропозиції:
“Рекомендувати  департаменту  агропромислового  розвитку

Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  тримати  на  контролі
проведення осінніх польових робіт в області  та,  відповідно до повноважень,
сприяти їх проведенню на належному рівні.

Результати голосування: “За” – одноголосно.

Прийнято висновки: № 37 (додаються) 

5. Про використання коштів обласного бюджету, що надходять у порядку
відшкодування  втрат  сільськогосподарського  і  лісогосподарського
виробництва.

Слухали: Інформацію Бураги Тетяни Вікторівни – виконуючої обов'язки
директора департаменту агропромислового розвитку Кіровоградської обласної
державної  адміністрації  про  використання  коштів  обласного  бюджету,  що
надходять  у  порядку  відшкодування  втрат  сільськогосподарського  і
лісогосподарського виробництва.

Брали участь в обговоренні  : Собко М.О., Донець О.О.
За  підсумками  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на

голосування пропозиції:
“Рекомендувати  департаменту  агропромислового  розвитку

Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  тримати  на  контролі  хід
виконання робіт, що здійснюються за рахунок коштів обласного бюджету, що
надходять  у  порядку  відшкодування  втрат  сільськогосподарського  і
лісогосподарського виробництва.

Результати голосування: “За” – одноголосно.

Прийнято висновки: № 38 (додаються) 

6. Про внесення змін до рішення обласної  ради від 23  грудня 2020  року
№ 16 “Про обласний бюджет Кіровоградської області на 2021 рік.

Слухали: Інформацію  Екштейн  Людмили  Станіславівни  –  заступника
директора  департаменту  фінансів  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації про внесення змін до рішення обласної ради від 23 грудня 2020
року № 16 “Про обласний бюджет Кіровоградської області на 2021 рік”.

Брали  участь  в  обговоренні  : Коваленко С.П.,  Семенюк  Ю.А.,
Собко М.О.

За  підсумками  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування пропозиції:

“Погодити  внесений  головою  обласної  державної  адміністрації  на
розгляд обласної ради проект рішення “Про внесення змін до рішення обласної
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ради від 23 грудня 2020 року № 16 “Про обласний бюджет Кіровоградської
області на 2021 рік”.

Результати голосування: “За” – одноголосно.

Прийнято висновки: № 39 (додаються) 

7. Про заходи з боротьби з амброзією полинолистою.
Слухали: Інформацію  Семенюка  Юрія  Анатолійовича  —  першого

заступника голови Кіровоградської обласної ради стосовно проведення заходів
із боротьби з амброзією полинолистою на території області.

Брали участь в обговоренні  : Собко М.О., Донець О.О.
За  підсумками  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на

голосування пропозиції:
“1. Відповідальному  виконавцю  обласної  програми  з  локалізації  та

ліквідації  карантинних  організмів  на  території  Кіровоградської  області  на
2019-2021  роки  -  Головному  управлінню  Держпродспоживслужби  в
Кіровоградській  області  забезпечити  координацію  дій  виконавців  заходів  із
боротьби  з  амброзією  полинолистою  та  контроль  за  якістю  їх  виконання,
відповідно  до  частини  VI обласної  програми  до  15  листопада  прозвітувати
перед постійною комісією обласної ради з питань агропромислового комплексу
та земельних відносин про хід її виконання та поінформувати про перспективні
плани з порушеного питання на подальший період.

2. Рекомендувати  органам  місцевого  самоврядування  області  доручити
відповідним  комунальним  підприємствам,  квартальним  комітетам,  а  також
залучивши інші органи самоорганізації населення, громадські організації тощо:

-  провести обстеження території  населених пунктів з метою виявлення
місць поширення амброзії полинолистої;

- зважаючи, що на території населених пунктів застосування гербіцидів
заборонено,  організувати  заходи  з  механічного  знищення  рослин  амброзії
полинолистої шляхом скошування, при цьому скошена у карантинних ділянках
амброзія полинолиста має бути подрібнена й утилізована у санітарних ямах;

-  зважаючи,  що  після  скошування  амброзія  полинолиста  інтенсивно
відростає,  забезпечити процедуру скошування не менше 3-4 разів за літо,  за
необхідності розробивши відповідні графіки скошувань.”.

Результати голосування: “За” – одноголосно.

Прийнято висновки: № 40 (додаються) 

Голова постійної комісії Максим СОБКО

Секретар комісії Олександр ДОНЕЦЬ


